
SLÄTMOSSENS ÖSTRA 

SAMFÄLLIGHETSFÖRENING  
 

Protokoll från Styrelsemöte nr 9 2012 

 

Tid: 2012-10-22  Närvarande:  Rolf Brehmer                     

Plats: Vallav 224 hos Ingmar                       Elisabeth Feichter                    

Ordf/sekr:      Rolf Brehmer                                           Roy Johansson 

                                                                                       Niklas Lundgren 

                                                                                       Mats Larsson    

   Krister Björne 

                                                                 Ola Laggar 

                                                                 Ingmar Ekström 

                                                                 Stefan Törnqvist (§85--§88) 

                                                                  

§85  Mötets öppnande                                                   
Rolf Brehmer förklarade mötet öppnat. 

 

§86 Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes 

 

§87 Föregående protokoll 

Protokollet godkändes.                                            

 

§88 Fiberprojektet (Fibbe) 

CRS rapporterar att allt går enligt plan. 41 hus klara, ca. 5 hus blir klara varje dag. 

TELIA. Vissa problem med både utrustning och handhavande ( från TELIA). 

TELIA har ingen övergripande projektledare, vilket innebär att det kan vara svårt att få fel 

åtgärdade ( många inblandade). 

Projektet kommer med kompletterande information.  

 

§89 Rapporter från sektionerna                                    
 

Värmesektionen     Resterande värmemätare är levererade, installation så snart som möjligt. 

 

Ekonomi                  Balans- o resultatrapport presenterades. Ok!  

                                 

 Miljö                     Under städdagen genomfördes planerade arbeten trots relativt lågt  

                               deltagande. (Vädret kan ha bidraget). 

                                                                                                                                                                                                 

Garage                   Byte av hängrännor har  genomförts. 

 

Kabel-TV              Projekt Fibbe se ovan . 

 

§90  Post och annat  
Inkomna Mail har fördelats till berörda. 

 

 

§91 Uppdragslistan 
Intet nytt 



 

§92 Övriga frågor. 

-Parkeringstillstånd diskuterades. Styrelsen kommer att utarbeta ett förslag till årsmötet. 

-Mossbladet skall diskuteras på nästa möte. Sekr utsänder ett utkast före nästa möte. 

-Hantering av krockskadad bil diskuteras på nästa möte. 

 

§93  Kommande möte    
Möte                                 Datum                             Ansvarig 

10                                    12-03                               Ola 

 

§94  Avslutning 

Ordföranden förklarade mötet avslutat.  

 

  

 

 

 

  Vid protokollet:  Justeras: 

 

 

 

 

 

Rolf Brehmer                                          Mats Larsson 

 

 
 

 

 

 

 

 
 

 

 

 


